

Styremøte

Referat nr 10 år 2018

Dato:

Tilstede: Ingvild, Marianne H, Nanna, Maria

Referent: Nanna Halland



Saksliste:

Saksnr.	Sak	Ansvar
21/18	<p>Aktiviteter/kurs:</p> <p>Vi jobber videre med å få arrangert aktiviteter for klubbens medlemmer. Mange forslag er kommet på bordet, og vi jobber videre med disse. Det vil ikke bli arr noe før jul, men vi tar sikte på å få til noe på starten av neste år.</p>	-Styret/FK
33/18	<p>Kalender 2019:</p> <p>Bildene er klare og leverandør er valgt. Kalenderen sendes i trykken ila uken, og vi åpner for bestillinger på klubbens FB-side og hjemmeside.</p>	-Maria
19/18	<p>Nordisk samarbeid:</p> <p>Våre nordiske raseklubber (Sverige & Danmark) drøfter om de ønsker å gå for ett samarbeid på tvers av grensene. Vi stiller oss fremdeles positive til ett samarbeid, og avventer nå svar fra de øvrige raseklubbene. Dette vil bli tatt opp av de til neste år, og tråden blir tatt opp igjen da.</p> <p>Uavhengig av om det blir samarbeid eller ei, ønsker vi å få til f.eks en weekend med foredrag, kurs, seminar ol, og vil jobbe videre med dette.</p>	-Styret
12/18	<p>Fylkeskontakter:</p> <p>Vi mangler fremdeles fylkeskontakter i flere fylker, og jobber videre med å få fylt disse vervene.</p>	-Marianne A/ Marianne H

22/18	<p>Rasespesial 2019</p> <p>Vi jobber videre med forefallende som skal på plass til spesialen.</p> <p>Vi har fått flere sponsorer på laget, men har behov for flere!</p> <p>Vi setter opp liste over hva vi burde ha, og alle kontakter bedrifter ol som kan være aktuelle som sponsorer.</p>	-Nanna
20/18	<p>D4A 2018</p> <p>Vi skal som kjent delta på raseparaden under året D4A.</p> <p>Vi legger ut en forespørsel på klubbens fb-side/hjemmeside etter kandidater som kan stille med rasetypiske hunder av begge kjønn/hårlag lørdag og søndag</p>	-Maria

Neste møte: 04.12-18 kl 20:00